
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 6. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 79
Ministeren bedes oplyse, om det er rigtigt forstået, at de opstillede scenarier
for den fremtidige færgedrift til Bornholm bygger på en forudsætning om, at
midlerne afsat i vækstpakke 2014 til nedsættelse af godstaksterne for Born-
holmstrafikkens vedkommende medgår fuldt og helt til at dække de merom-
kostninger, der følger af øgede myndighedskrav til bl.a. svovlindholdet i fær-
gernes brændstof.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mike Legarth (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mike.Legarth@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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